
Nem ért véget a belváros megújítása

A belváros lakóit várta lakossági fórumra Égi Tamás, a körzet
önkormányzati képviselője.
      

Sok megvitatni való volt, már csak azért is, mert - mint ahogy Cser-Palkovics András
polgármester hangsúlyozta - a megújult belváros új "játékszabályokat" is kíván. Az itt működő
kereskedőkkel a "teraszos idény" végén külön is egyeztet majd az önkormányzat, a
polgármester hangsúlyozta, nem kívánnak külön közterület foglalási díjat szedni. A
polgármester egyúttal meg is köszönte az itt lakók türelmét, amit a felújítás másfél éve alatt
tanúsítottak. Mi lesz a Feketes Sas Szállóval, a volt Köztársaság Mozival és a Koronázó téren
"lefátyolozva" álló épülettel? - tette fel több megjelent lakó is a kérdést. Cser-Palkovics András
szerint a Fekete Sas Szállót vagy múzeumi, de még inkább egyfajta zenetermi funkcióra
lehetne hasznosítani, a felújításhoz 1,3-1,5 milliárd forint szükséges. A város ehhez pályázni
kíván, önerőből egyetlen épületre nem költhet ennyit az önkormányzat. A város tulajdonában
álló volt mozit hosszú évekkel ezelőtt vette bérbe a bérlő, akinek sajnos az elképzelést nem
sikerült megvalósítania. Ugyanakkor a város perben áll, ugyanis az épületben jelentős károk
keletkeztek, az egyik lakó hozzászólásában elmondta, áll a víz a pincében.
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  A polgármester szerint mintegy 150 millió forint szükséges ahhoz, hogy a terem "értelmestevékenységnek" adhasson helyet, megkeresések vannak, a város nem eladni, hanem bérbeadni akarja az ingatlant. A Koronázó téri épület pedig jogilag két részből áll, az egyik a városé, amásikat viszont szeretné az önkormányzat megvásárolni. Itt ugyanis a Nemzeti Emlékhelylátogatóközpontját lehetne létrehozni. Az új, gyalogosbarát forgalmi rendet a korábbi lakosságifórumok kérései alapján alakították ki, de ha a gyakorlati tapasztalatok alapján szükséges,készek lesznek változtatni. Mind Égi Tamás, mind Cser-Palkovics András hangsúlyozta, a Főutca felújításával nem értek véget a belvárosi rekonstrukciós programok: az Országzászló érméltó átalakítására például az építész kamarától várnak javaslatot, hogy ki tudjon írnitervpályázatot a város. Ezen kívül igyekeznek majd a Fő utcába torkolló utcák felújítását isfolytatni. Tervben van városképet meghatározó utcák felújítása is: a Várkörúton a biciklisközlekedést megoldva és a fasort visszatelepítve szeretnék felújítani. A Zsuzsanna forrásújraindítása is tervben van, ugyanakkor sajnos úgy tűnik, a "savanyúvíz" eltűnt a kútból. Ennekokát kutatják a szakemberek és ha lehetséges megpróbálják helyreállítani a forrást. Szó volt aVörösmarty tér alatt összetört a csapadék csatornáról, melyet jövő év tavaszán szeretnefelújítani a város. Mint Nagy Zsolt, a közlekedési iroda vezetője kiemelte, szeptember 27-éndöntött a közgyűlés az új forgalmi rendről: a Fő utcán minden jármű mozgását megszüntették, a szemétszállítás és a saját ingatlanra való behajtás bizonyos időszakokban azonbanmegengedett. Az árurakodás pedig a csatlakozó utcáknál lesz lehetséges.
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